



## UNIVERSITY OF LEEDS

To: Professor Mohammad Al-Aziz ben Achour,  
The general manager of ALECSO,  
Tunis  
ma.benachour@alecso.org.tn

26/11/2009

Dear Sir,

We would like to thank you, your Excellency, and ALECSO, for the great efforts and initiatives to support the research of Arabic computational linguistics. We appreciate your major contribution to science in the participation in the workshop of the experts of the morphological analyzers developers for Arabic text, held in Damascus, Syria, 26-28 April 2009. The workshop was organized by ALECSO, Department of Scientific Research Management in cooperation with King Abdul-Aziz City of Technology (KACT) and the Arabic Language Academy in Damascus. We are very grateful for the efforts of the workshop's director Dr. Amin Kalak. His efforts are the keystones to the success of the workshop.

We would like to inform you, your Excellency, that the outputs of the workshop are very important to the international Arabic computational linguistics research community. Therefore, we plan to present a research paper describing our experience of the ALECSO initiative on developing and evaluating morphological analyzers for Arabic text, to a wider LREC community; to be submitted to the seventh international conference on Language Resources and Evaluation (LREC 2010), in Malta, 17<sup>th</sup>-23<sup>rd</sup> May 2010.

We are looking forward for more cooperation between your organization and our university.

نود أن نعبر لمعاليتكم وللمنظمة العربية ألكسو عن خالص تقديراتنا للجهود القيمة التي تبذلونها من أجل دعم أنشطة المعالجة الآلية للغة العربية والتي لمسناها من خلال مشاركتنا في اجتماع المحللات الحاسوبية الصرفية للغة العربية الذي عقدته إدارة العلوم والبحث العلمي بمنظمتكم الموقرة في دمشق في الفترة من 26-28/4/2009 وذلك بالتعاون مع مجمع اللغة العربية ومدينة الملك عبدالعزيز للعلوم والتقنية. ونود في هذا الخصوص أن نعبر عن خالص شكرنا للجهود التي بذلها منسق الاجتماع الدكتور أمين القلق من أجل إنجاح أعماله، كما نود أن نحيطكم علما أنه رغبة منا في التعريف بمخرجات ذلك الاجتماع العلمي الهام فإننا نزمع المشاركة بورقة عمل تلخص رؤيتنا الشخصية حول مدار فيه من مناقشات علمية، وذلك في المؤتمر الدولي السابع للمصادر اللغوية وتقييمها

The seventh international conference on Language Resources and Evaluation (LREC 2010) الذي سيعقد في مدينة مالطة في الفترة من 17 إلى 23 أيار 2010 حول تقييم المحللات الحاسوبية الصرفية للغة العربية.

متطلعين إلى توثيق علاقتنا العلمية في منظمتكم الموقرة في مجالات الاهتمام المشترك

وأقبلوا فائق الإحترام

Yours sincerely,

Dr Eric Atwell, PhD Supervisor

Senior Lecturer,  
email: e.s.atwell@leeds.ac.uk

School of Computing, Faculty of Engineering, University of Leeds, LEEDS LS2 9JT, England  
TEL: 0113-3435430 FAX: 0113-3435468

Majdi Sawalha

PhD Student  
sawalha@comp.leeds.ac.uk